
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 782/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος για τη διατήρηση 
στη Θεσσαλονίκη της 383 Μοίρας 
Πυροσβεστικών Αεροσκαφών. 

 
         Σήμερα 28 Δεκεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 24-12-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Χ. Κούτρας, 
15)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου, 17)Π.Τσαπαρόπουλος, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ.Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βασιάδης, 29)Β.Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Κ.Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 
34)Α. Παπαδόπουλος, 35)Σ.Κουμτσίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. 
Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Ν. Μωυσιάδης, Κ. Συμεωνίδης, 
Γ.Σουμπέκας. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Π.Τσαπαρόπουλος και 
Σ.Κουμτσίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 769/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 771/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης και Χ.Τσιούντας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 776/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 778/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 782/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι 
κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 783/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 784/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Λ.Τσαβδαρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 786/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 788/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς, Ν.Τσιαμήτρος, 
Μ.Σουμελίδης, Δ.Δάσκαλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ. Κούτρας, Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 789/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Α.Γκαμπέσης, Χ.Γαϊτάνου 
και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος και Δ.Δάσκαλος.   
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 794/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Χ.Γαϊτάνου.  
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 795/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 797/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έδωσε 

το λόγο στη Δήμαρχο Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που είπε τα εξής: 
Δυστυχώς τον τελευταίο καιρό είμαστε σε θέση άμυνας, λόγω των σχεδιασμένων 

αποψιλώσεων σημαντικών για τη Β. Ελλάδα δομών.  
Θεωρώ ότι και το Δ.Σ. πρέπει να λαμβάνει αποφάσεις και να στέλνονται αρμοδίως, 

για να δείχνουμε ότι αντιδρούμε σε ότι αφορά το θέμα της μεταφοράς της 383 Μοίρας 
Πυροσβεστικών Αεροσκαφών στην Αθήνα, που τόσο βοηθούν σε οποιαδήποτε 
πυροσβεστική επιχείρηση σε όλη την περιοχή.  

Το ψήφισμα που θέτω προς ψήφιση, έχει ως εξής: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, ως γνήσιος φορέας έκφρασης της κοινωνίας της 

Βέροιας και υποστήριξης των συμφερόντων των πολιτών της, αισθάνεται την ανάγκη να 
τοποθετηθεί πάνω στο θέμα της μετακίνησης ή μη της έδρας της 383 Μοίρας 
Αεροπυρόσβεσης, από τη Μίκρα Θεσσαλονίκης στην Ελευσίνα Αττικής. 

Η συγκεκριμένη Μοίρα της Πολεμικής Αεροπορίας μετεγκαταστάθηκε στην 113 
Πτέρυγα Μάχης το 2006 έπειτα από προσπάθειες σειράς ετών από την πλευρά των τοπικών 
φορέων για την καλύτερη φύλαξη των δασών της Βόρειας Ελλάδας αλλά και την κάλυψη 
του ευρύτερου βορειοελλαδικού χώρου σε θέματα έρευνας και διάσωσης στους ορεινούς 
όγκους και το Βόρειο Αιγαίο. 

Για την εγκατάσταση της Μοίρας έγιναν μάλιστα και σημαντικές επενδύσεις σε 
κτίρια, στέγαστρα, εγκαταστάσεις κλπ. 

Κατά τα χρόνια λειτουργίας της Μοίρας στη Θεσσαλονίκη, επετεύχθη όντως 
μεγάλη μείωση στους χρόνους αντίδρασης στην καταπολέμηση των δασικών πυρκαγιών 
αλλά και στη σημαντική εξοικονόμηση κονδυλίων στον τομέα της συντήρησης 
αεροσκαφών και της μετακίνησης του προσωπικού, σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία του 
Πυροσβεστικού Σώματος και της Πολεμικής Αεροπορίας. 

Επίσης, στην 383 ΜΕΕΑ γίνεται στην εξαιρετική δουλειά στον τομέα της 
συντήρησης των αεροσκαφών, σε σύγκριση με αυτή στην Ελευσίνα, όπως φαίνεται από τα 
επίσημα στοιχεία της συντήρησης (μείωση στο χρόνο και το κόστος επισκευής) της 
Πολεμικής Αεροπορίας.  

Δυστυχώς από καιρού εις καιρόν και παρά τα αντικειμενικά στοιχεία και 
ντοκουμέντα για το επίπεδο και την αποτελεσματικότητα της Μοίρας επανέρχεται από 
κύκλους των Αθηνών ως θέμα η μετακίνηση της έδρας και η επιστροφή της μοίρας στην 
Ελευσίνα. 

Το ίδιο θέμα ενώ τέθηκε επί υπουργεία Ευάγγελου Βενιζέλου και απορρίφθηκε, 
επανήλθε επί Δημήτρη Αβραμόπουλου και απορρίφθηκε επίσης, τίθεται και πάλι στις 
μέρες μας από τους ίδιους κύκλους. 
 Το παράδοξο στη μεθόδευση αυτή είναι ότι το θέμα της μετεγκατάστασης τίθεται 
με το επιχείρημα της εξοικονόμησης  κονδυλίων για την Πολεμική Αεροπορία και το 
Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, όταν όλοι οι εμπλεκόμενοι-υπηρεσιακοί και πολιτικοί φορείς 
γνωρίζουν πολύ καλά ότι το κόστος λειτουργίας της Μοίρας θα αυξηθεί εάν αυτή 
λειτουργεί στην Ελευσίνα. 
   Με βάση όλα τα παραπάνω και επειδή το ΔΣ της ΠΕΔΚΜ λαμβάνει πολύ σοβαρά υπόψη 
του την αναγκαιότητα για την πλήρη και άρτια κάλυψη του Βορειοελλαδικού χώρου σε 
θέματα εναέριας δασοπυρόσβεσης και έρευνας και διάσωσης, ζητά και αξιώνει: 
-    Να σταματήσει κάθε συζήτηση για Μετεγκατάσταση της Μοίρας. 
-     Να διασφαλιστεί η παρουσία της Πολεμικής Αεροπορίας στην 113 Πτέρυγα Μάχης 
-      Να σταματήσει η διακίνηση ψευδών και παραπλανητικών «στοιχείων» από κύκλους  
που απεργάζονται τη συρρίκνωση του έργου της ΠΑ στη Βόρεια Ελλάδα. 
-       Η Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να προχωρήσει στη 
δημοσιοποίηση των αληθινών και αντικειμενικών στοιχείων, σύμφωνα με τα οποία το 
κόστος λειτουργίας της Μοίρας των Πυροσβεστικών Αεροσκαφών είναι σημαντικά 
μικρότερο όταν αυτή έχει έδρα τη Θεσσαλονίκη απ’ ότι εάν είχε έδρα την Ελευσίνα. Αλλά 
και εκείνων που φανερώνουν την αποτελεσματικότητα της Μοίρας και των στελεχών της. 



 -      Το ΔΣ εφιστά την προσοχή όλων των αρμοδίων για τις αποφάσεις μετεγκατάστασης 
οργάνων, από την πλευρά τόσο της πολιτικής όσο και της φυσικής ηγεσίας ότι θα 
αντιμετωπίσουν, κυρίως με πρωτοβουλία της ΠΕΔΚΜ, όχι μόνο τον καταλογισμό των 
πολιτικών αλλά και ενδεχομένως και ποινικών-αστικών ευθυνών, σε περίπτωση που 
υπάρξουν επιπτώσεις στο φυσικό περιβάλλον και την προστασία του Βορειοελλαδικού 
χώρου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαβδαρίδης: Η ΠΕΔ έβγαλε μια απόφαση για την 383 Μοίρα Πυροσβεστικών 

Αεροσκαφών. Για το Β΄ Σώμα Στρατού πήρε κάποια απόφαση; 
Δήμαρχος: Είπα ότι μπήκε ως θέμα το ζήτημα της 383 Μοίρας Πυροσβεστικών 

Αεροσκαφών κι εφόσον λάβουμε στη συνέχεια απόφαση και για το Β΄ Σώμα Στρατού αυτή 
θα μεταβιβαστεί και θα τεθεί στην επόμενη συνεδρίαση της ΠΕΔ.  

Ήδη αναφέρθηκα σε αυτό το θέμα, αν και δεν είμαι μέλος της ΠΕΔ. Ενημέρωσα ότι 
υπάρχει μεγάλο ζήτημα και με το Β΄ Σώμα Στρατού. Θα βγάλουμε ως Δ.Σ. ψήφισμα, θα το 
δώσουμε στην ΠΕΔ και πιστεύω ότι δε θα υπάρχει καμιά αντίρρηση να υποστηριχθεί και 
από αυτούς. 

Η ουσία είναι να διατηρηθεί η Μοίρα και το Β΄ Σώμα Στρατού. Όσο περισσότερες 
ενέργειες κάνουμε, τόσο το καλύτερο. 

Τσαβδαρίδης: Χωρίς να έχει αποφασίσει το Δ.Σ., θα έπρεπε η ΠΕΔ να κάνει 
ψήφισμα και να μας καλεί στη συνέχεια να βγάλουμε παρόμοιο ψήφισμα; 

Γιατί η ΠΕΔ όπως ενδιαφέρθηκε για τη Μοίρα, δεν επέδειξε το ανάλογο 
ενδιαφέρον και για το Β΄ Σώμα Στρατού; 

Δήμαρχος: Γιατί πρέπει να εισαχθεί το θέμα στο Δ.Σ. πρώτα.  
Τσαβδαρίδης: Το Β΄ Σώμα Στρατού έχει μονάδες και σε άλλες περιοχές, όπως στα 

Γιαννιτσά, το Πολύκαστρο. 
Δήμαρχος: Ας πάρουμε λοιπόν μια απόφαση για το Β΄ Σώμα Στρατού και να τη 

στείλουμε στην ΠΕΔ, στα Υπουργεία.  
Άλλωστε ο κ.Τσαβδαρίδης είναι ενήμερος γιατί ζήτησα μια συνάντηση και με τον 

Υπουργό Εθνικής Άμυνας.  
Χατζηαθανασίου: Συμφωνώ με ένα συγκερασμό αυτών των απόψεων που θα 

επισημαίνει την παράλειψη της ΠΕΔ, όπως την τόνισε ο κ.Τσαβδαρίδης, να επεκτείνει την 
απόφασή της και για το Β΄ Σώμα Στρατού.  

Να εμπεριέχεται στο ψήφισμα κι αυτή η παράλειψη. 
Αγγέλογλου: Παρατηρώ μια οξεία αντίφαση στην περιρρέουσα ατμόσφαιρα περί τα 

μιλιταριστικά.  
Αρθρογράφησε ο κΤσαβδαρίδης μόλις επέστρεψε από το Βέλγιο. Αρθρογράφησε ο 

Πρόεδρος του Εμπορικού Επιμελητηρίου κι αδελφός της Δημάρχου.  Αρθρογράφησε κι η 
Δήμαρχος. 

Η αντίφαση έγκειται στο ενώ μέχρι στιγμής διαρρηγνύουμε τα ιμάτιά μας για να 
φύγε ο στρατός και να μας αφήσει τα οικόπεδα, ξαφνικά δε θέλουμε να φύγει. Μήπως 
γεννήθηκε αίφνης ένας μεταφυσικός φόβος για την ενδεχόμενη επιβολή δικαίου γείτονος 
χώρας και μας έπιασε ανησυχία; 

Πρόεδρος: Μας μπερδεύετε πολύ κ.Αγγέλογλου. Δε μπορούμε να 
παρακολουθήσουμε τους συλλογισμούς σας. Συγχωρέστε μας. 

Μελιόπουλος: Διαβάζω το ψήφισμα που αφορά την απομάκρυνση της 383 Μοίρας 
Πυροσβεστικών Αεροσκαφών. Ποιοι είναι οι κύκλοι των Αθηνών που θέλου να 
μεταφερθεί η έδρα; 

Η ΠΕΔ κατηγορεί το Υπ. Εθνικής Άμυνας ότι διακινεί ψευδή και παραπλανητικά 
στοιχεία, αφού το καλεί να δώσει στη δημοσιότητα τα πραγματικά στοιχεία;  

Δήμαρχος: Ομόφωνα ψηφίστηκε το ψήφισμα της ΠΕΔ. 
Τσαβδαρίδης: Καλό θα είναι να μπει στο ψήφισμα για το Β΄ Σώμα Στρατού 

πρόσκληση προς την ΠΕΔ να βγάλει αντίστοιχη απόφαση, καθώς και όλοι οι Δήμοι της 
Κ.Μακεδονίας. 



Αγγέλογλου: πολύ φοβάμαι Πρόεδρε ότι η υπόθεση με το Β΄ Σώμα Στρατού είναι 
ένας φθηνός λαϊκισμός και μια προσήλωση στις παλιές συνήθειες των πελατειακών 
σχέσεων.  

Λυπάμαι που το Δ.Σ. το μόνο που έχει να πει για την απομάκρυνση του Β΄ Σώματος 
Στρατού, διαφαίνεται και από τους λόγους του κ.Τσαβδαρίδη, του Προέδρου του 
Επιμελητηρίου και της Δημάρχου, είναι να μη χαθούν τα λεφτά των φαντάρων και τα 
ενοίκια.  

Είναι φθηνό επιχείρημα. Δε διέκρινα τίποτε άλλο και μάλιστα επαναλαμβάνω την 
αντίφαση ότι μέχρι τώρα το μόνο που ενδιαφέρει το Δ.Σ. είναι τα οικόπεδα των 
στρατοπέδων. Τώρα τι πάθανε ξαφνικά; Θέλουν να μη φύγει ο στρατός; Έχουν καμία 
ανησυχία; 

Μελιόπουλος: Έχουμε ένα ψήφισμα της ΠΕΔ. Σαφέστατα και δε θέλουμε να 
μετακινηθεί η 383 Μοίρα Πυροσβεστικών Αεροσκαφών γιατί αυξάνεται ο χρόνος 
αντίδρασης σε πυρκαγιές δασών, αφού σε δασικές πυρκαγιές εμπλέκονται τα αεροσκάφη.  

Δεν είδα την ίδια ευαισθησία στο κλείσιμο του κλιμακίου της Βεργίνας, που έγινε 
με το ίδιο σκεπτικό με το οποίο μεταφέρεται η 383 Μοίρα Πυροσβεστικών Αεροσκαφών 
στην Αθήνα. 

Είναι δυνατόν να μη λέγεται μια κουβέντα ότι η ίδια πολιτική εφαρμόζεται σε μια 
σειρά από τομείς την άμυνα, την υγεία την εκπαίδευση και να μας μιλούν για σκοτεινούς 
κύκλους;  

Εμείς θα καταψηφίσουμε το ψήφισμα. 
Γκαμπέσης: Καταρχήν συμφωνώ με τα ψηφίσματα και θα ήθελα να κάνω μια 

συνολική τοποθέτηση.  
Εξακολουθεί ακόμη το σύστημα, που μας έφερε σε αυτά τα χάλια, να λειτουργεί με 

ψηφίσματα. 
Με γεμίζει προβληματισμό και θλίψη η προσέγγιση τέτοιων σοβαρών θεμάτων 

εθνικής σημασίας, να εξακολουθεί να προσεγγίζεται με ψηφίσματα, που όταν ήμαστε 
φοιτητές ψηφίζαμε για την άσπρη αρκούδα να μην εκλείψει λόγω του φαινομένου του 
θερμοκηπίου.  

Αυτά τα θέματα, οφείλουμε να απαιτούμε, να προσεγγίζονται από τους υπεύθυνους 
με μεγαλύτερη υπευθυνότητα και σοβαρότητα, για να μην αναγκαζόμαστε να 
δημιουργούμε βιομηχανία ψηφισμάτων, η οποία βιομηχανία ψηφισμάτων, χωρίς να έχουμε 
καν τα δεδομένα. Ξέρουμε αν υπάρχουν συγκεκριμένα στοιχεί, τα οποία τα έχουν βάλει 
κάτω και τα έχουν δουλέψει; 

Το ψηφίζω μεν, αλλά με θλίψη και αγωνία γιατί έτσι δε μπορεί να συνεχιστεί αυτή 
η κατάσταση. 

Τσαβδαρίδης: Θα ήθελα να καλέσω τον κ.Αγγέλογλου, τις επόμενες φορές που θα 
τοποθετείται και θα αναφέρεται… 

Δε μπορώ να τον καλέσω, γιατί θα έχουμε την ατυχία να τον στερηθούμε την 
επόμενη περίοδο. Θα ήθελα, αυτός που θα τον αντικαταστήσει, γιατί κι αυτός έβαλε ψηλά 
τον πήχη της αντιπολίτευσης, να τον αντικαταστήσει επάξια. 

Αγγέλογλου: Διασπορά ψευδών ειδήσεων. Τον προφυλάσσω Πρόεδρε. Ας έχει 
ασυλία. Πρέπει να σέβεται. 

Παρακολουθεί τα τηλέφωνά μας; Από πού έμαθε ότι θα παραιτηθώ; 
Τσαβδαρίδης: Επειδή είναι τελείως ανακριβή αυτά που ανέφερε σε σχέση με τη 

δική μου τοποθέτηση, τον παραπέμπω στα πρακτικά της Βουλής των Ελλήνων κι αν δε 
μπορεί να του τα δώσω. 

Στη δική μου τοποθέτηση σε σχέση με το Β΄ Σώμα Στρατού δε μιλώ καθόλου για 
τα χρήματα των φαντάρων που θα λείψουν από την Ημαθία.  

Να ξέρετε ότι τα δικά μου επιχειρήματα σε σχέση με την παραμονή ή όχι του Β΄ 
Σώματος Στρατού, έχουν να κάνουν βασικά με επιχειρήματα εθνικής ασφάλειας, τα οποία 
φρόντιζα να πάρω από ανθρώπους που έχουν σχέση με το αντικείμενο και ξέρουν τι 
γίνεται. 



Τα βασικά μου λοιπόν επιχειρήματα είναι αυτά που έχουν να κάνουν με την εθνική 
ασφάλεια και δευτερευόντως με θέματα της οικονομικής συνεισφοράς ανθρώπων που 
εργάζονται σε αυτό.  

Μάλλον άλλα πράγματα διαβάσατε κ.Αγγέλογλου και σε άλλα αναφέρεστε.  
Επίσης ανακριβές είναι αυτό που είπατε ότι αυτό που ενδιαφέρει το Δ.Σ. είναι τα 

οικόπεδα του Στρατού. Ποιος σας το είπε αυτό; Πότε το είπα εγώ αυτό;  
Αγγέλογλου: Η πραγματικότης. 
Τσαβδαρίδης: Η πραγματικότης; Δεν άκουσα στο Δ.Σ. να λέγεται από κανένα ότι 

εμείς θέλουμε να φύγει το Β΄ Σώμα Στρατού γιατί μας ενδιαφέρει η αξιοποίηση των 
οικοπέδων.  

Αγγέλογλου: Ίσως το ψηφίσατε σιωπηρά για να γίνουν Πανεπιστήμια. 
Θα μπορούσα να ψηφίσω το ψήφισμα για τη διατήρηση στη Θεσσαλονίκη της 383 

Μοίρας Πυροσβεστικών Αεροσκαφών, αλλά το αψηφώ.  
Θα μπορούσα να το ψηφίσω γιατί οι άνθρωποι αυτοί αντιλήφθηκαν αίφνης ότι τα 

πυροσβεστικά είναι ελαττωματικά ή γέρνουν όπως τα υποβρύχια, θέλουν να τα αποσύρουν 
και ντρέπονται να μας το πούνε. 

Το πρώτο θέμα δεν το ψηφίζω γιατί εξακολουθώ να πιστεύω ότι είναι αντιφατικό.  
Για τα «νεκρά» στρατόπεδα που λέτε, η αμυντική διάταξη της χώρας μπορεί να 

προβλέψει να επιστρέψει ξαφνικά ο στρατός για να υπερασπιστεί τα πάτρια εδάφη. 
Που θα επιστρέψει; Στη Γραμματεία και τα εστιατόρια του Πανεπιστημίου; Ή στο 

Μουσείο Εκπαίδευσης;  
Επομένως αυτό για τα νεκρά στρατόπεδα Πρόεδρε δεν ισχύει. Ο κ.Τσαβδαρίδης 

πρέπει να κάνει πιο έντονα τα διαβήματά του. 
Σοφρόνωφ: Διαδικαστικά. Συζητάμε και για τα δυο θέματα μαζί; 
Πρόεδρος: Χωριστά θα ψηφίσουμε.  
Μελιόπουλος: Εδώ ακούμε κορώνες για την εθνική ασφάλεια. Ας μας πουν από 

ποιον κινδυνεύουμε. 
Από ότι αντιλαμβάνομαι εγώ, κινδυνεύει ο εργαζόμενος από την πολιτική 

κ.Τσαβδαρίδη του κόμματος που υπηρετείτε και δεν κινδυνεύει καμιά εθνική ασφάλεια. 
Πρόεδρος: Για τη διατήρηση στη Θεσσαλονίκη της 383 Μοίρας Πυροσβεστικών 

Αεροσκαφών μιλάμε κ. Μελιόπουλε. Έλεος… 
Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Αγγέλογλου, Γ.Μελιόπουλος και 

Ι.Σοφρόνωφ. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την εισήγηση της Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  

 Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, ως γνήσιος φορέας έκφρασης της κοινωνίας της 

Βέροιας και υποστήριξης των συμφερόντων των πολιτών της, αισθάνεται την ανάγκη να 
τοποθετηθεί πάνω στο θέμα της μετακίνησης ή μη της έδρας της 383 Μοίρας 
Αεροπυρόσβεσης, από τη Μίκρα Θεσσαλονίκης στην Ελευσίνα Αττικής. 

Η συγκεκριμένη Μοίρα της Πολεμικής Αεροπορίας μετεγκαταστάθηκε στην 113 
Πτέρυγα Μάχης το 2006 έπειτα από προσπάθειες σειράς ετών από την πλευρά των τοπικών 
φορέων για την καλύτερη φύλαξη των δασών της Βόρειας Ελλάδας αλλά και την κάλυψη 
του ευρύτερου βορειοελλαδικού χώρου σε θέματα έρευνας και διάσωσης στους ορεινούς 
όγκους και το Βόρειο Αιγαίο. 



Για την εγκατάσταση της Μοίρας έγιναν μάλιστα και σημαντικές επενδύσεις σε 
κτίρια, στέγαστρα, εγκαταστάσεις κλπ. 

Κατά τα χρόνια λειτουργίας της Μοίρας στη Θεσσαλονίκη, επετεύχθη όντως 
μεγάλη μείωση στους χρόνους αντίδρασης στην καταπολέμηση των δασικών πυρκαγιών 
αλλά και στη σημαντική εξοικονόμηση κονδυλίων στον τομέα της συντήρησης 
αεροσκαφών και της μετακίνησης του προσωπικού, σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία του 
Πυροσβεστικού Σώματος και της Πολεμικής Αεροπορίας. 

Επίσης, στην 383 ΜΕΕΑ γίνεται στην εξαιρετική δουλειά στον τομέα της 
συντήρησης των αεροσκαφών, σε σύγκριση με αυτή στην Ελευσίνα, όπως φαίνεται από τα 
επίσημα στοιχεία της συντήρησης (μείωση στο χρόνο και το κόστος επισκευής) της 
Πολεμικής Αεροπορίας.  

Δυστυχώς από καιρού εις καιρόν και παρά τα αντικειμενικά στοιχεία και 
ντοκουμέντα για το επίπεδο και την αποτελεσματικότητα της Μοίρας επανέρχεται από 
κύκλους των Αθηνών ως θέμα η μετακίνηση της έδρας και η επιστροφή της μοίρας στην 
Ελευσίνα. 

Το ίδιο θέμα ενώ τέθηκε επί υπουργεία Ευάγγελου Βενιζέλου και απορρίφθηκε, 
επανήλθε επί Δημήτρη Αβραμόπουλου και απορρίφθηκε επίσης, τίθεται και πάλι στις 
μέρες μας από τους ίδιους κύκλους. 
 Το παράδοξο στη μεθόδευση αυτή είναι ότι το θέμα της μετεγκατάστασης τίθεται 
με το επιχείρημα της εξοικονόμησης  κονδυλίων για την Πολεμική Αεροπορία και το 
Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, όταν όλοι οι εμπλεκόμενοι-υπηρεσιακοί και πολιτικοί φορείς 
γνωρίζουν πολύ καλά ότι το κόστος λειτουργίας της Μοίρας θα αυξηθεί εάν αυτή 
λειτουργεί στην Ελευσίνα. 
   Με βάση όλα τα παραπάνω και επειδή το ΔΣ της ΠΕΔΚΜ λαμβάνει πολύ σοβαρά υπόψη 
του την αναγκαιότητα για την πλήρη και άρτια κάλυψη του Βορειοελλαδικού χώρου σε 
θέματα εναέριας δασοπυρόσβεσης και έρευνας και διάσωσης, ζητά και αξιώνει: 
-    Να σταματήσει κάθε συζήτηση για Μετεγκατάσταση της Μοίρας. 
-     Να διασφαλιστεί η παρουσία της Πολεμικής Αεροπορίας στην 113 Πτέρυγα Μάχης 
-      Να σταματήσει η διακίνηση ψευδών και παραπλανητικών «στοιχείων» από κύκλους  
που απεργάζονται τη συρρίκνωση του έργου της ΠΑ στη Βόρεια Ελλάδα. 
-       Η Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να προχωρήσει στη 
δημοσιοποίηση των αληθινών και αντικειμενικών στοιχείων, σύμφωνα με τα οποία το 
κόστος λειτουργίας της Μοίρας των Πυροσβεστικών Αεροσκαφών είναι σημαντικά 
μικρότερο όταν αυτή έχει έδρα τη Θεσσαλονίκη απ’ ότι εάν είχε έδρα την Ελευσίνα. Αλλά 
και εκείνων που φανερώνουν την αποτελεσματικότητα της Μοίρας και των στελεχών της. 
 -      Το ΔΣ εφιστά την προσοχή όλων των αρμοδίων για τις αποφάσεις μετεγκατάστασης 
οργάνων, από την πλευρά τόσο της πολιτικής όσο και της φυσικής ηγεσίας ότι θα 
αντιμετωπίσουν, κυρίως με πρωτοβουλία της ΠΕΔΚΜ, όχι μόνο τον καταλογισμό των 
πολιτικών αλλά και ενδεχομένως και ποινικών-αστικών ευθυνών, σε περίπτωση που 
υπάρξουν επιπτώσεις στο φυσικό περιβάλλον και την προστασία του Βορειοελλαδικού 
χώρου. 

2.- Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στην Π.Ε.Δ. Κ.Μακεδονίας, στα τοπικά 
έντυπα και ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε. 

    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  782 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Δ. Κουλουριώτης  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-01-2013 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 

 
 
 
 


